

畢業學年度	學生	指導老師	中文論文題目	英文論文題目
105	許平昌	藍崇翰	某酒廠之危害鑑別與風險評估及作業安全 手冊之建置	Hazard Identification , Risk Assessment and Construction of Operation Safety Manual for a Distillery
105	林嘉鴻	藍崇翰	高雄某工地之危害鑑別與風險評估及作業 安全手冊之建置	Hazard Identification , Risk Assessment and Construction of Operation Safety Manual for A construction site in Kaohsiung
105	陳宏昌	丁若愚	醫院清潔勞工的肌肉骨骼疾病調查	Musculoskeletal disease investigation hospital cleaning workers
105	陳盈志	莊侑哲	輻射熱測定評估裝置之性能比較	Comparison of differeut Instrumeuts for Monitoring Radiant heat in Workplace
105	黃榮鴻	莊侑哲	局限空間危害預防訓練教材開發	Development of teaching materials for hazard preveation in confined space
105	李偉嘉	莊侑哲	N95 口罩利用熱影像分析儀進行定性密合度 測試之可行性探討	Feasibility Study on Qualitative Fit Test of N95 Respirator Using Thermal Imager
105	侯美華	謝正悅	生長曲線圖表用於行動裝置應用程式之臨 床效益評估	Evaluation of the Clinical Effectiveness of the Mobile Applications of the Growth Charts
105	魏應有	謝正悅	烘焙烤箱-人因防護設計之研究	The study of ergonomic design for toater
105	洪逸玲	謝正悅	資材循環供應中心之危害暴露評估及風險 管理	Hazard Exposure Assessment and Risk Assessment of Resource Resource Supply Room Center